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NÄRVARANDE: Johan Gernandt, ordförande 
Leif Pagrotsky, vice ordförande 
Sinikka Bohlin 
Susanne Eberstein §§ 1—5d 
Bo Bernhardsson 
Elizabeth Nyström 
Anders Flanking §§ 1—5a  
Karin Pilsäter §§ 1—5a  
Kjell Nordström 
Ebba Lindsö §§ 1—5d 
Anne-Katrine Dunker 
 
     — 
 

Barbro Holmberg §§ 1—5a 
Carin Lundberg, tjänstgörande §§ 5d—6  
Stephan Tolstoy §§ 1—4c 
Fredrik Olovsson §§ 1—5a 
Håkan Larsson, tjänstgörande §§ 5b—6  
Per Landgren §§ 1—5a  
 
     — 
 

Stefan Ingves 
Irma Rosenberg 
Lars Nyberg §§ 1—5d 
Lars E.O. Svensson 
Barbro Wickman-Parak 
Svante Öberg 
Gustaf Adlercreutz §§ 1—4c 
Emelie Bagelius § 4a 
Kai Barvèll 
Claes Berg § 4c 
Ulrika Bergelv § 5a 
Pether Burvall § 5a—c  
Sophie Degenne § 5a 
Elisabeth Frayon § 5a 
Eric Frieberg § 4a 
Henrik Gardholm § 5a 
Per Håkansson 
Eva Julin § 4a 
Jonas Niemeyer § 5e—f  
Mattias Persson § 5d 
Ola Pettersson § 4c 
Mithra Sundberg 
Maria Svalfors 
Åsa Sydén 
Staffan Viotti §§ 1—4b  

 



 

 
 

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden Johan Gernandt hälsade alla välkomna och förklarade sammanträdet för 
öppnat. 

§ 2. Dagordning 

Dagordningen för dagens sammanträde godkändes. 

§ 3. Justering av protokoll 

Protokollet från fullmäktiges sammanträde den 20 juni 2007 justerades. 

§ 4. Ordförandens och vice ordförandens rapporter 

a) Vice riksbankschef Svante Öberg och Eva Julin, stabsavdelningen, informerade om 
hur den kommande remissen om Riksbankens finansiella oberoende (SOU 2007:51) 
kommer att hanteras i Riksbanken och presenterade en tidsplan för arbetet. Emelie 
Bagelius, avdelningen för marknadsoperationer, redogjorde för huvuddragen i 
utredningens förslag. 

b) Åsa Sydén, stabsavdelningen, gjorde en genomgång av regler och praxis för hur 
ansvaret för det internationella arbetet i Riksbanken fördelas mellan direktionen och 
fullmäktige. Åsa Sydén redogjorde även för ansvarsfördelningen mellan regeringen 
och Riksbanken i särskilda IMF-frågor. Riksbankschefen Stefan Ingves redogjorde 
för processen kring rekrytering av ny chef för IMF. Frågorna återkommer till 
fullmäktige vid ett kommande sammanträde. 

c) Fullmäktige fick en genomgång dels av Ola Pettersson, avdelningen för 
penningpolitik, om Ungerns ekonomiska utveckling, dels av Gustaf Adlercreutz och 
Claes Berg, stabsavdelningen, om ECB och europeiska centralbankssystemet samt 
ECB:s penningpolitik. Genomgången gjordes som en förberedelse för fullmäktiges 
studieresa till Budapest och Frankfurt i september. Maria Svalfors, stabsavdelningen, 
informerade om praktiska detaljer kring resan. 

§ 5. Direktionens rapporter 

a) Pether Burvall, stabsavdelningen, lämnade en rapport från 
verksamhetsuppföljningen avseende första tertialet 2007. Henrik Gardholm, 
administrativa avdelningen, kommenterade bokslutet för motsvarande period. 
Christian Johansson och Sophie Degenne, avdelningen för marknadsoperationer, 
informerade om tillgångsförvaltningen under tertialet. Elisabeth Frayon, 
avdelningen för finansiell stabilitet, redogjorde för riskhanteringen inom 
tillgångsförvaltningen under perioden. Slutligen lämnade Ulrika Bergelv, 
internrevisionsavdelningen, rapport från internrevisionsavdelningens granskning 
avseende första tertialet 2007. 

b) Pether Burvall informerade om att Riksbanken sålt Fastighets AB Växjö Lågan 22, 
som äger en fastighet som Riksbanken tidigare drivit verksamhet i. 
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c) Pether Burvall lämnade även en slutredovisning om avvecklingen av SKAB och 
PSAB. 

d) Mattias Persson, avdelningen för finansiell stabilitet, lämnade en redogörelse för 
den senaste utvecklingen på subprimemarknaden. 

e) Vice riksbankschef Svante Öberg anmälde direktionens yttrande över 
Finansdepartementets remiss Statliga kreditgarantier för att underlätta förvärv av 
bostadsrätter och egna hem (s.k. förvärvsgarantier). 

f) Svante Öberg anmälde även direktionens yttrande över Finansdepartementets 
promemoria Möjlighet till tillfällig nedsättning av uttaget av avgifter för 
insättningsgarantin. 

Fullmäktige efterlyste en redogörelse för principerna för Riksbankens remissarbete, 
exempelvis vilka remisser som inkommer till Riksbanken samt i vilka fall Riksbanken 
lämnar ett yttrande respektive väljer att avstå från att yttra sig. Frågan återkommer 
vid nästa sammanträde. 

§ 6. Sammanträdet avslutas 

Ordföranden förklarade sammanträdet för avslutat. 

 

Vid protokollet 

 

 

Maria Svalfors 

Justeras 

 

 

Johan Gernandt 
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